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Zápis z Valné hromady SOP ze dne 30. 3. 2018, 1900 h 
 

Přítomno: 19 členů + 2 hosté, viz prezenční listina 

Valná hromada byla usnášeníschopná v počtu 19 členů 

 

Program: 

 

1. Předseda SOP, Martin Procházka, přivítal přítomné účastníky Valné hromady a 

seznámil je s programem. 

 

2. Starosta města, pan Mgr. Tomáš Třetina, nejprve kladně zhodnotil kulturní i 

společenský život v Polánce v posledních letech, stejně jako velmi konstruktivní 

diskuzi se zástupci Města Moravský Krumlov. Dále přítomné účastníky VH seznámil 

s aktuálním vývojem situace ohledně opravy budovy bývalé MŠ a znovuotevření MŠ 

v Polánce – v současné době je zpracovaný investiční záměr na opravu budovy (cena 

cca 5 100 000 Kč bez DPH), v letošním roce bude zpracována projektová 

dokumentace, o znovuotevření MŠ v Polánce rozhodne nově zvolené zastupitelstvo 

na konci roku 2018 (nejbližší možný termín otevření je 1. 9. 2020). Diskutovány také 

byly podmínky provozu MŠ (provozní náklady, minimální počet dětí, aj.). Na závěr pan 

starosta stručně informoval o ostatních investičních akcích v Polánce a přítomným 

popřál pěkné Velikonoce.  

 
3. Předseda SOP, Martin Procházka, v prezentaci stručně připomněl akce, které v roce 

2017 pořádal SOP.  

 

4. Předseda SOP dále informoval o stavu členské základny a přednesl zprávu o 

hospodaření SOP za rok 2017. Dále uvedl obdržené dotace a dary a také návrh 

rozpočtu na r. 2018, ke kterému nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

5. Byl představen plán akcí pořádaných SOP na letošní rok a krátce popsané nové akce 

v něm zahrnuté. Předseda rovněž uvedl, které akce byly podpořeny v rámci VFP 2018.  

 
6. Byli navržení dva noví členové do Revizní komise – Milan Bazala a Kateřina Březinová. 

V následné volbě byli oba navržení členové do RK zvoleni (PRO – 17 členů, PROTI – 2 

členové, ZDRŽELO SE – 0 členů). Nové složení RK je tak následující: 

 Radek Novák – předseda 

 Petr Doubek, Ing. Petr Procházka, Milan Bazala, Kateřina Březinová - členové 
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7. Diskuze 

 

8. Předseda SOP poděkoval přítomným členům za účast na Valné hromadě a VH ukončil. 

 

 

Schůze byla ve 22:00 poklidně ukončena. 

 

 

 

 

 

Zapsal:  

 

 

……………………………………………… 

Petr Doubek 

 

 

Ověřil:  

 

 

……………………………………………..…… 

  Ing. Martin Procházka 
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